
 

 

 

Bestyrelsesmøde 03 - 05 - 2018 kl. 17.30 
 

Fremmødt: Theresa, Lotte, Kaja, Tanya, Lars, Lasse 

Afbud: Pia 

 

Dagsorden godkendt.  

 

Vi starter med markvandring kl. 17.30 med Kjeld, Anita og Anthony.  

 

Vi går en runde i Brændgårdsparken 

- Der er lidt hængepartier vedrørende opretning af fliser 

- Maling, lys, måtter i opgangene + rengøring af murstenene 2018/2019 - Bestyrelsen 

vurderer om der skal nye fliser i indgangene, da de er blevet pæne ved rengøring.  

- Nye borde og stole i multihuset 

- Skabe etableres i "kontoret" i multihuset 

- Lamper ved carportene 

- Skraldespande i afdelingen 

- Storskrald sejler - Løsningsforslag? Der bliver brugt mange arbejdstimer på at rydde op 

- Rengøring i kældergangene skal udføres to gange om året.  

 

 

Opfølgning sidste møde:  

Vi mangler regnskabet for 2017, Theresa kontakter Hanne omkring dette.  

Vi fik tildelt opgange som vi hver især skal tage en runde i mht. oprydning - Dette skal 

være gjort 20. maj, Tanya vil bestille labels samtidig med printerpatroner til multihuset. 

Ingen har endnu været forbi IKEA - mht. babystole til multihuset.  

 

 

Livet i og omkring Brændgårdsparken:  

Vi fik en masse tanker omkring jubilæum 2019 skrevet ned, Lotte forslog duoen Claus og 

Morten kunne komme og spille, Theresa undersøger dette. Vi skal snart have et møde med 

AKG omkring jubilæum.  

 

 

Eventuelt: 

Ingenting.  

 

  



 

90102 Afdeling Brændgårdsparken 
Afdelingsbestyrelsens møde den 3/5 2018 
 
Administrationen har modtaget referatet den 27/5 2018 
Administrationen har gennemgået referatet den 28/5 2018 
 

 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 
Administrationens eneste bemærkning til referatet: Det tilrettede regnskab for 2017 er 

tilsendt afdelingsbestyrelsen. 

 

 


